

2021-2022 年度「積金好僱主」嘉許計劃 即日起至2022年6月30日接受申請

由積金局舉辦的 2021-22 年度「積金好僱主」嘉許計劃（計劃）現已接受報名及提名。

計劃旨在促進僱主履行強積金責任，鼓勵他們為僱員提供更好的退休福利，同時表揚致力加強僱員退休福利的模範僱主。自 2015 年計劃開辦以來，已有近 2,500 間公司及機構獲頒這項殊榮。

各位好老闆請即行動！僱員亦可提名所屬公司或機構成為「積金好僱主」，詳情可參閱「積金好僱主」專頁（網址：<https://www.mpfa.org.hk/mpfa/corporate-events/good-mpf-employer-award>）截止日期為2022年6月30日。



以上資料由強制性公積金計劃管理局提供。

如有查詢請致電「積金好僱主」嘉許計劃專線，電話：2292 1222；或電郵：goodMPFemployer@mpfa.org.hk。

Good MPF Employer Award 2021-22 accepts applications till 30 June 2022

The 2021-22 Good MPF Employer Award (the Award), organized by the Mandatory Provident Fund Schemes Authority (MPFA), is now open for applications and nominations.

The Award aims to promote and foster employer compliance with MPF legislation; encourage employers to provide better retirement benefits for their employees; and recognise employers who are exemplary in enhancing the retirement benefits of their employees. Nearly 2,500 companies and organizations have been honoured as “Good MPF Employers” since its debut in 2015.

Eligible employers should act now and apply for the Award! Employees are also welcome to nominate their employers for the Award. For more details, please visit the Good MPF Employer Award website (website: <https://www.mpfa.org.hk/en/mpfa/corporate-events/good-mpf-employer-award>). The deadline is 30 June 2022.



The above information is provided by the Mandatory Provident Fund Schemes Authority.

For enquiries please call “Good MPF Employer Award” hotline at 2292 1222, or email at goodMPFemployer@mpfa.org.hk.